
SVARTBYGGD LÄKTARE PÅ VÅNGAVALLEN! 
 

Vi moderater vill att detta ärende tas upp som ett extraärende på fritidsnämndens 
möte den 13 maj 2018. 
 
Då vi läst i Trelleborgs Allehanda och lokaldelen, att den nybyggda läktaren har 
fått byggsanktionsavgift på drygt 150 000 kronor. Enligt tidningen hamnar 
denna kostnad på fritidsnämndens utgifter, eftersom fritidsnämnden är 
fastighetsägare. Detta är inte riktigt, eftersom fritidsnämnden inte får äga sina 
anläggningar. Alla våra anläggningar ägs av servicenämnden, som därefter hyrs 
av fritidsnämnden.  
Detta innebär enligt moderaterna, att byggsanktionsavgiften skall i så fall betalas 
av servicenämnden, då dessa är fastighetsägare. 
 
Då allt skedde i en rask takt för att det mesta skulle vara klart till TFF:s 
hemmapremiär den 1 april 2018, så har tydligen byggnadslovet inte hunnit bli 
klart.  
 
Fritidsnämnden, servicenämnden och TFF har enligt uppgift haft ett flertal 
möten innan premiären och försökt hinna med Svenska Fotbollsförbundets krav. 
Då fritidsnämndens och servicenämndens personal bör vara experter på dessa 
handlingar, så borde dessa ha agerat innan premiären. Moderaterna anser att 
byggsanktionsavgiften skall betalas eller överklagas av servicenämnden, såsom 
ansvarig för kommunens byggnader. 
 
Moderaterna föreslår, att fritidsnämnden beslutar att byggsanktionsavgiften eller 
kommande sådan skall vidarebefordras till servicenämnden för vidare åtgärd. 
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